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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Megvalósul-e az MO-ás beruházás a jelenleg is érvényes építési engedélynek megfelelően?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Csillag István
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Az M0-ás beruházást hosszú egyeztetés előzte meg, bevonva az érintett önkormányzatokat,
civil szervezeteket, valamint a lakosságot . Ennek ellenére időről időre felmerülnek újabb
aggályok, kifogások, melyek elhúzzák a beruházás megvalósítását . Elkészül-e még ebben a
ciklusban az M0-ás körgyűrű?

Várom szíves válaszát!
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